
Geachte mevrouw Janssen.

U hebt het college op 9 juni 2019 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de 

inzameling van gebruikte kleding. In deze brief beantwoord ik uw vragen puntsgewijs. 

1.Bent u op de hoogte van de plaatsing van nieuwe inzamelcontainers door één of meer 

organisaties al dan niet van buiten Oss?

Ja, ook wij hebben vernomen dat er enkele inzamelcontainers van andere organisaties 

staan in de gemeente.

2.Bent u het met de SP eens dat in eerste instantie de ingezamelde kleding uit Oss 

volgens gemaakte afspraken naar de Kringloopwinkel Oss moet gaan?

Er is een onderscheid te maken in haal- en brengsysteem. Voor haalsystemen (o.a. 

via verspreiding van zakken huis aan huis) is geen vergunning nodig (deregulering per 

2012). Wij vinden dat bewoners zelf moeten kunnen beslissen over het doel van 

kleding die ze niet meer willen gebruiken. 

Op het moment dat bewoners textiel en kleding als afval kwijt willen geldt conform de 

afvalverordening dat kleding in de daarvoor bedoelde centrale containers wordt 

gedeponeerd. De Kringloopwinkel heeft het alleenrecht voor lediging van deze 

containers. Wij verlenen géén vergunningen aan andere partijen om centrale 

containers voor kledinginzameling te plaatsen. 

3.Zijn er afspraken gemaakt met andere instanties die gebruikte kleding inzamelen? Zo ja 

met welke organisaties en wat is daarvan de reden?

Nee, er zijn geen afspraken met andere instanties. Zie ook 2. 
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4.Bent u van plan om te gaan handhaven indien containers zonder vergunning geplaatst 

zijn en de inhoud niet voor de Kringloop Oss is bestemd?

Zodra er op basis van klachten aanleiding is zullen we handhavend optreden. Wij 

hebben nu geen concrete klachten. 

Ik verwacht met bovenstaande antwoorden voldoende te hebben gereageerd op uw vragen. 

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Oss.

Wethouder J. van der Schoot


